
RM.0002.7.30.2018                       
PROTOKÓŁ Nr 30/2018

z XXX Sesji VII kadencji Rady Miejskiej
w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 13 kwietnia 2018 roku.

Ad. 1 - 5 

– Otwarcia  XXX  sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim,  o  godz.  12.00  dokonała 

Przewodnicząca  Rady,  Pani  Joanna  Halina  Karmowska.  Powitała  wszystkich  zebranych,  a 

szczególnie  Pana  Stanisława  Pawlaka  –  Radnego  Sejmiku  Województwa  Kujawsko-

Pomorskiego.

– W posiedzeniu  uczestniczyło  13  radnych –  na  ustawową liczbę  15  radnych (lista  obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

– Quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady.

– Na sekretarza XXX sesji wybrano radnego: Jerzego Iglewskiego.

– Pani Joanna Karmowska odczytała porządek obrad sesji, który następnie został przyjęty przez 

Radnych 13-ma głosami „za”.

– Protokół  z  sesji  XXIX zostały  przyjęty jednogłośnie  (13  radnych  opowiedziało  się  za  jego 

przyjęciem).

–

Ad. 6

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania w okresie od ostatniej sesji, tj. od 16 marca 2018 

r..  Powiedział  m.in.,  że:  spotkał  się  z  Zarządek  Klubu  „Zjednoczeni”  w  sprawie  omówienia 

działalności  klubu  oraz  utworzenia  nowej  sekcji;  uczestniczył  w  spotkaniu  Koła  Gospodyń 

Wiejskich  w  Płowcach;  uczestniczył  wspólnie  z  Panem  Markiem  Kiliańskim  w  spotkaniu  w 

Komendzie  Głównej  OSP w Toruniu  dotyczącym możliwości  pozyskania  środków na  remonty 

budynków OSP oraz zakupu nowego sprzętu (pompy); uczestniczył w spotkaniu z pracownikami 

przedszkola;  uczestniczył  w spotkaniu  sprawozdawczym w Banku Spółdzielczym w Piotrkowie 

Kujawskim; uczestniczył w spotkaniu dotyczącym funkcjonowania Warsztatów Terapii Zajęciowej; 

uczestniczył w spotkaniu dotyczącym możliwości kolejnego dofinansowania budowy oczyszczalni 

ścieków w Urzędzie  Marszałkowskim;  uczestniczył  w spotkaniu mieszkańców z posłami z  PO; 

uczestniczył  w  spotkaniu  przedstawicieli  gmin  dotyczącym  zakupu  energii  elektrycznej; 

uczestniczył w spotkaniu na temat kosztów sprzedaży destruktu do remontu dróg; uczestniczył w 

spotkaniu  z  przedstawicielami  Kopalni  W.B.  –  Konin  dotyczącym  przebudowy drogi  W-266; 

uczestniczył w spotkaniu z pracownikami BiOK dotyczącym odtworzenia orkiestry i powiększenia 

jej składu o 10 osób. Pan Burmistrz poinformował także, że: zakończono prace nad stworzeniem 

Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Piotrków Kujawski; trwają prace nad przygotowaniem Programu 
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Rewitalizacji Miasta i Gminy Piotrków Kujawski; rozpoczęto rozbudowę oczyszczalni ścieków – 

firma przejęła plac budowy; trwają końcowe czynności przy pracach utworzenia boiska przy ul. 

Targowej – posiano trawę, zamontowano piłkochwyty i zakupiono bramki; rozstrzygnięto przetarg 

na wykonanie siłowni zewnętrznych i placów zabaw; trwają prace porządkowe na terenie ośrodka 

wypoczynkowego w Połajewie i w Rzeczycy; ogłoszono m.in. przetarg na wykonanie skyteparku 

przy ul. Słonecznej. 

W trakcie wypowiedzi Pana Burmistrza na sale obrad przybył Rrdny Mariusz Wojciechowski, od tej 

pory w głosowaniu bierze udział 14 radnych.

Ad. 7

-  Pani  Joanna  Karmowska  omówiła  swoje  działania  między  sesjami,  powiedziała  m.in.,  że: 

uczestniczyła  w szkoleniu  dotyczącym pozyskiwania środków unijnych na zadania  z  inicjatywy 

społecznej;  uczestniczyła  w  spotkaniu  z  firmą  dokonującą  przebudowy oczyszczalni  ścieków; 

uczestniczyła w zebraniu w Dębołęce.

Ad. 8 a-c

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXX/199/2018 w sprawie obwodów gło-

sowania.

Dyskusji nad projektem uchwały brak.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXX/199/2018: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXX/199/2018 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXX/200/2018  w sprawie przyjęcia „Stra-

tegii Rozwoju Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2018-2027”

Dyskusji nad projektem uchwały brak.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXX/200/2018: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXX/200/2018 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXX/201/2018 w sprawie przyjęcia 

„Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Ro-

dzinie w Mieście i Gminie Piotrków Kujawski na lata 2018-2022”.

Dyskusji nad projektem uchwały brak. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXX/201/2018: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXX/201/2018 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 9

- Pan Jerzy Iglewski zapytał czy będzie ponownie zamontowana lampa uliczna, którą usunięto w 

jego sołectwie po wypadku przewrócenia się drzewa na linię energetyczną?

- Pan Burmistrz odpowiedział, że lampy będą niebawem montowane.

- Pan Mariusz Wojciechowski poprosił o przekazanie interpelacji do Zarządu Dróg Powiatowych z 

prośbą o zebranie poboczy.

- Pan Piotr Dziubich poprosił o zebranie pobocza na ul. Dworcowej, od strony PKP. Podziękował 

za zamontowanie lustra na ul. Włocławskiej.

- Pani Grażyna Rybicka zapytała czy myśli się o działaniach dotyczących ogrodzenia stawu w parku 

piotrkowskim?

- Pan Burmistrz odpowiedział, że póki co, rozważa się metody i koszty realizacji tego 

przedsięwzięcia.

- Pan jerzy Iglewski powiedział, ze droga powiatowa w Krogulcu, na wysokości bazy, jest nie do 

przejechania.

- Pan Burmistrz poinformował, że Powiat ma w planach remontr czterech odcinków dróg na terenie 

naszej gminy: w Przewozie, Nowa Wieś w kierunku Przewozu, odcinek od przejazdu kolejowego w 

Gradowie w kierunku Kóz oraz odcinek od Krogulca w kierunku Galczyc. Dodał, że jeśli jego 

słowa w tej kwestii okażą się nieprawdziwe, to tylko dlatego, że ktoś nie powiedział mu prawdy.

- Pan Krystian Betliński powiedział, że lampa w Palczewie, obok posesji Państwa „O”, nie działa. 

Zapytał także kiedy rozpocznie się budowa chodnika w Palczewie?

- Pan Burmistrz odpowiedział, że budowa chodnika rozpocznie się w ciągu dwóch najbliższych 

tygodni.

Ad. 10

Salę obrad opuściła radna – Halina Wawrzyniak. Od tej pory na Sali obrad obecnych jest 13 

radnych.

- Pani Henryka Kozłowska zapytała kiedy będzie oświetlenie w Anusinie?

- Pan Burmistrz odpowiedział, że montaż oświetlenia w Anusinie i Rogalinie przewiduje na obecny 

rok.

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał o projekty uchwał, które Rady Sołeckie o trzymały do 

zaopiniowania.

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że projekty uchwał dotyczące liczby możliwych do wydania 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz lokalizacji punktów sprzedaży tych napojów, 

wymagają zaopiniowania przez jednostki pomocnicze, jakimi są sołectwa. Dodał, że opinie te nie są 
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wiążące dla organu, ale procedura musi być zachowana.

- Pan Stanisław Pawlak – Radny Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego powiedział, że w 

najbliższym czasie Sejmik czeka podjęcie uchwały o podziale województwa na okręgi wyborcze. 

Dodał, ze wobec malejącej liczby ludności, w chwili obecnej o 20 tys. osób, będzie wybranych tym 

razem 30 radnych, a nie, jak do tej pory 33. Nadal jednak pozostanie 6 okręgów, w których będzie 

wybieranych po 5 radnych. Dodał, ze nasza część województwa jest zadowolona z projektu uchwały 

przygotowanego przez Wojewodę, gdyż obecnie będziemy mogli głosować na ludzi z Włocławka, 

Lipna i Radziejowa. Omówił także zasięg terytorialny okręgów wyborczych. Poinformował także o 

planach związanych z przebudową drogi W-266. W pierwszej kolejności będą przebudowywane 

trzy inne drogi, a następnie W-266 na naszym terenie. W celu przyspieszenia prac nad budową dróg 

i odrobienia strat w tej kwestii utworzono spółkę, która będzie remontować te drogi za pożyczkę z 

Europejskiego Banku Inwestycyjnego. Droga W-266 będzie remontowana w ramach takiej 

pożyczki. Pan Radny nie przybliżył jednak terminu wykonania tej inwestycji. Pan Stanisław Pawlak 

poinformował o zmianach w Sejmiku związanych z wejściem w życie zmian prawa. Między innymi 

powiedział, że kadencja sejmiku będzie obejmować okres 5 lat, obrady będą transmitowane, 

pracownik obsługi Rady będzie podlegał Przewodniczącemu, co roku będzie składany raport o 

działalności, mieszkańcy będą posiadać inicjatywę uchwałodawczą, wprowadzony zostanie budżet 

obywatelski, w Radzie będzie komisja skarg i wniosków. W trakcie wyborów będą 2 komisje 

wyborcze, w lokalach wyborczych będą, oprócz mężów zaufania, mogli przebywać obserwatorzy 

wyborczy. Na koniec dodał, ze jest otwarty na pomoc w sprawach załatwianych w Urzędzie 

Wojewódzkim, pochwalił także chęć przystąpienia Miasta i Gminy Piotrków Kujawski do 

stowarzyszenia „Salutaris”.

- Pan Krzysztof Żak powiedział, że powinien cieszyć się z zapowiadanego remontu drogi W-266, 

ale tak nie jest. Jest on sceptycznie nastawiony do tej zapowiedzi, bo 20 lat temu zapowiadano już 

kapitalny remont tej drogi i nic takiego się nie stało. Dodał, ze zdaje sobie sprawę z tego, że kolejna 

Rada może uchwałę podjętą przez obecny Sejmik zmienić.

- Pan Burmistrz powiedział, że samorządy leżące przy drodze W-266 są pokrzywdzone z uwagi na 

pomysł, aby wykupowały one tereny przyległe przy drogach, aby budować ścieżki rowerowe, czy 

chodniki. Ceny są bardzo wysokie, na naszym terenie kosztowałoby to około 15-17 mln. Zł, co przy 

budżecie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski oznacza wyczyszczenie budżetu z jakichkolwiek 

inwestycji w okresie około trzech lat. Takie samo myślenie mamy w Powiecie, nie robi się dla nas 

nic, dopóki nie dołożymy środków. Na koniec dodał, ze raczej żaden samorząd nie wejdzie w 

wykup gruntów przydrożnych, zaproponował przy tym, aby projektowano węższe chodniki, ale w 

istniejących pasach.

- Pan Stanisław Pawlak powiedział, że pierwotnie miało być tak, że chodniki i ścieżki rowerowe 

miły być usytuowane na całej długości. Okazało się jednak, ze środków jest zbyt mało. Obecnie jest 

4



zamysł, aby budować je tylko tam, gdzie jest to niezbędne, czyli np. w gęstej zabudowie. Ustalono 

także, że jeśli chodnik gdzieś być musi to nie obciąży to w żaden sposób samorządów. Jeśli jednak 

samorząd gdzieś chce budować chodniki lub ścieżki wówczas będzie musiał zabezpieczyć 60 % 

środków w danej inwestycji po swojej stronie w ramach drogowej inicjatywy samorządowej. Na 

koniec skierował słowa do Radnego Krzysztofa Żaka i powiedział, że 20 lat temu nie było jeszcze 

województwa kujawsko-pomorskiego, było województwo włocławskie. Dodał, ze musimy robić 

wszystko razem.

Salę obrad opuścili radni: Krystian Betliński oraz Andrzej Schmidt. Od tej pory na Sali obecnych 

jest 11 radnych.

- Pan Burmistrz powiedział, ze rozmawiał z dyrektorem Zarzaądu dróg Powiatowych na temat 

remontu drogi W-266 i okazuje się, iż na naszym terenie nie ma odcinków drogi, przy której ścieżki 

czy chodniki będą niezbędne. Wynika zatem z tego, że jeśli będziemy chcieli takowe obiekty dodać 

do infrastruktury drogowej, będziemy musieli partycypować w kosztach. Ponownie poprosił o 

projektowanie ścieżek czy chodników w pasach istniejących dróg, aby gminy nie musiały ponosić 

dodatkowych kosztów. Pan Burmistrz omówił temat rozwożenia kamienia na remonty dróg, przy 

czym poprosił sołtysów o dopilnowanie pracy równiarki, tak aby wykorzystać ją maksymalnie, aby 

nie miała przestojów.

- Pan Marian Stramowski poprosił o informację o tym, że dostarczony będzie kamień oraz, ze 

przyjedzie równiarka, dzień wcześniej.

- Pan Burmistrz odpowiedział, ze myśli, iż będzie to ustalane z tygodniowym wyprzedzeniem, w 

systemie na kolejne pięć dni.

Salę obrad opuścił radny – Piotr Dziubich. Od tej chwili na Sali obecnych jest 10 radnych.

- Pan Krzysztof Żak poprosił o niesypanie kamienia w miejsca, gdzie planowany jest asfalt.

Ad. 11

– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXX sesji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie XXX sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 13:20

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała  Joanna  Zientkiewicz  /-/                        

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/
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